



39 屆金山灣區華人運動大會 現場繪畫比賽報名及須知

TCAAT The Drawing contest registration and Rule

1. 為培養兒童與青少年藝術修養，提高繪畫能力表達藝術才華，激發青少年兒童對繪畫的興趣，金山灣區華人運動大會特舉辦青少年兒童繪畫比賽活動。
2. 時間及地點: 7 月 30 日 星期日 (10am-2:30pm) Cupertino High School (10100 Finch Ave, Cupertino, CA 95014)
3. 報名方式: 報名表及詳細報名資料規則請掃描右方 QR Cod 或請上華運會網站 www.tcaat.org 或臉書 Facebook“金山灣區華人運動大會”繪畫比賽項目連結 <https://forms.gle/D1Sdzee1MhfpR1Qo6> 請在 Google form 填寫報名資料以方便作業。
4. 報名截止日 7/25/2023 11pm 截止, 免報名費。
5. 報名組別: A 組: 5 歲至 7 歲 (7/31/2015-7/30/2018)
B 組: 8 歲至 10 歲 (7/31/2012-7/30/2015)
C 組: 11 歲至 13 歲 (7/31/2009-7/30/2012)
D 組: 14 歲至 17 歲 (7/31/2005-7/30/2009)
6. 繪畫主題: 歡樂的運動會
7. 報到時間及地點: 7 月 30 日 星期日 Cupertino High School 運動場 (10100 Finch Ave, Cupertino, CA 95014)
9:30am-9:50am 請至繪畫比賽報到處領取學生名牌及畫紙。
9:50am 請至運動場集合找到“華運會繪畫比賽”牌子集合。
10:00am 現場繪畫學生及家長將安排上司令台坐位開始作畫。
8. 作畫時間: 10:00am - 12:20pm (中午午餐及水請自理)
9. 繳交時間: (1) 須在 12:30pm 之前將作品交到繪畫比賽組報到處，逾時無法列入評分。
(2) 有繳交作品者本會會給選手一張抽獎券 (獎品有中華航空及長榮航空提供舊金山一台北豪華經濟艙各一張及其他獎品等)並可領取小禮物。
10. 材料: 必須使用大會提供的畫紙 (11"x 14 紙張) 於報到時領取。
11. 自備材料: 繪畫顏料不拘。請自己準備繪圖顏料 (蠟筆、彩色鉛筆、彩色油性畫筆等) 畫板等一切工具。恕本會不提供材料
12. 選手作畫期間家長及老師不得幫忙作畫或口述指導選手。一經監查人員發現或檢舉將當場取消作畫及參賽資格。
13. 得獎公佈: 得獎名單於 1: 40pm 將公佈於繪畫比賽報到處。請得獎者需要到報到處登記報到。並請於 1:50pm 之前统一到舞台。2:00pm 接受頒獎。2:15pm 現場抽獎活動-有中華航空及長榮航空提供舊金山一台北豪華經濟艙各一張票及其它現金獎品等。
14. 獎勵辦法: 各組第一名 \$100 現金(一名)、金牌一枚及得獎證書。
各組第二名 \$50 現金(一名)銀牌一枚及得獎證書。
各組第三名 \$20 禮卡(一名) 銅牌一枚及得獎證書。
各組佳作\$10 禮卡 (若干名) 獲大會頒發獎狀一紙。
15. 頒獎須知: 得獎者必需親自出席至頒獎舞台領取獎金、獎牌及證書。無法親自領取者將以棄權論，無法領取獎金但可以獲得獎牌及證書。所有各組得獎作品將拍照並同意授權給主辦單位保有使用圖相權用於網站及其他相關活動上或特刊，作品當日將可以取回。所有參賽作品，請於運動大會當日成績公佈後至繪畫組領回，若當日不領回者，本會恕不負責退件處理。
16. 請詳讀上項規定並同意以上規定。報到當天學請填寫 Waiver Form 免責同意書。



17. 如有任何問題請 聯絡: 謝秀枝(408) 221-0852
王婉君(408) 623-2038



39 屆金山灣區華人運動大會 現場繪畫比賽報名及須知

TCAAT The Drawing contest registration and Rule

1. In order to cultivate children's artistic accomplishment, improve their painting ability, express their creative talents, and stimulate their interest in painting, Jinshan Bay Area The Chinese Athletic Conference especially holds a painting competition for children and teenagers.
2. Date and Location: July 30, 2023 (10am-2:30pm) Cupertino High School (10100 Finch Ave, Cupertino, CA 95014)
3. Registration Method: For the registration form and detailed registration information rules, please scan the QR Cod on the right or visit the TCAAT's website www.tcaat.org or Facebook "金山灣區華人體育大會"繪畫比賽 to find the link <https://forms.gle/D1Sdzee1MhfpR1Qo6>
4. Deadline: Tuesday, July 25th at 11:00pm.
5. Registration Groups:
 1. Group A: 5 to 7 years old (7/31/2015 - 7/30/2018)
 2. Group B: 8 to 10 years old (7/31/2012 - 7/30/2015)
 3. Group C: 11 to 13 years old (7/31/2009 - 7/30/2012)
 4. Group D: 14 to 17 years old (7/31/2005 - 7/30/2009)
6. Theme: Joyful Sports Festival
7. Registration time and Location: Cupertino High School (10100 Finch Ave, Cupertino, CA 95014)
 1. 9:30am - 9:50am: Please go to the registration of the drawing contest booth to get students' name tags and drawing paper.
 2. 9:50am: Please gather at the stadium.
 3. 10:00am: (Opening ceremony) On-site painting students and parents will arrange to sit on the command platform and start painting.
8. Drawing timeline: 10:00am - 12:20pm: On-site painting (Please take care of yourself lunch and water)
9. Submission Time:
 1. Works must be handed to the registration office at the drawing contest booth before 12:30pm. Any late submission will not be scored.
 2. Those who have submitted works will be given a raffle ticket and a small gift.
10. Provided Materials: Contestants will receive drawing paper (11x14) at check-in at the registration office. Paper used that is not approved by the registration office will not be graded.
11. Self-provided Materials: Paint, crayon, colored pencils, oil paint, brushes, painting board, etc. Drawing boards, and other tools by yourself.
12. Parents and teachers are not allowed to help the contestants paint or dictate to the contestants during the painting period. Contestants will be disqualified if caught.
13. Announcement of Winners: The list of winners will be announced at the drawing contest booth at 1:40pm.
 1. Winners will need to report to the drawing contest booth and please at the stage by 1:50pm.
 2. Rewards will be handed out from 2:00pm - 2:15pm
 3. There will be an on-site raffle at 2:15pm. The lucky winner will receive one Premium Economy Class ticket (China Airlines and EVA Air) from San Francisco to Taipei and cash prizes etc.
14. Reward Method in Each Group:
 1. 1st Place: \$100 cash, gold medal, and a certificate
 2. 2nd Place: \$50 cash, silver medal, and a certificate
 3. 3rd Place: \$20 gift card, bronze medal, and a certificate
 4. 4th Place (several winners): \$10 gift card and a certificate
15. Award Presentation Notes:
 1. Winners must attend the award ceremony stage in person to receive their rewards. Those who cannot collect in person will be marked as absent and will not receive their rewards.
 2. All winning works will be photographed and agree to authorize the sponsor to retain the right to use the image for the website and its related events. The works should be returned to the participants after the results of the event are announced on the same day.
16. Please read the above regulations carefully and agree to the terms above. Please fill out the waiver form on the day of registration.
17. If you have any questions, please contact: Shioh Hsieh (408) 221-0852 Lisa Wang (408)623-2038

